
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREGUNTA SOBRE LA CONTRACTACIÓ D’ACTUACIONS DE GRUPS MUSICALS EN 
VALENCIÀ 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es responga a la següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

D’acord amb la informació oferida per l’Agenda Cultural de l’Ajuntament de Xixona, no 

hi ha prevista l’actuació de cap grup musical en valencià enguany a Xixona. En canvi, sí 

que n’hi ha hagut de grups en castellà. 

Pregunta 

Per què no han considerat convenient contractar-ne cap? 

Té pensat l’Ajuntament de Xixona rectificar i contractar l’actuació d’algun grup musical 

en valencià d’ací a final d’any, a pesar que no estiga anunciat en l’agenda cultural? 

Demanem expressament que se’ns responga a estes preguntes per escrit. 

 

 

Xixona, 7 de setembre de 2015 


